
 
Besluitenlijst van de vergadering van 

de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 
d.d. 22 april 2024 

 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  H.A. Zwakenberg 
Griffier  G.J.H.T. van Dijk 
Raads(commissie)leden  
Gemeentebelangen I.G.J. Haarman, J. Hekman, M.J. Holterman, H.A.J. Kleine Koerkamp,  
  J.W. van Lenthe, J.B. Upper 
CDA L.H.M.M. Diepman, R.H. Kouwen, W. Prinsse, E. Ruitenberg,  
  M.E.J. Veldkamp 
ChristenUnie  D.J. van Gelder, D.B. Homans 
PvdA  L. Broere, T. de Vries 
D66  J.B. Smalbraak 
VVD  G.J. Veldhuis 
 
Tevens aanwezig: 
Burgemeester E. van Lente, wethouders R.W.J. van Leeuwen, A.J. Ramerman, A. Schuurman en 
J.W. Uitslag, gemeentesecretaris H.J. van der Woude. 

 
 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

2. Vaststelling agenda Conform. 
  

3. Vragenronde 

 

Er zijn geen vragen ingediend. 

COMMISSIE BEELDVORMING 

4. Raadsmemo verkenning toekomst haven 
Dalfsen 
Doel: 
Een helder beeld over het rapport Verkenning 
toekomst haven en het collegebesluit om de 
adviezen uit de Verkenning als vertrekpunt te 
nemen voor de recreatieve ontwikkeling van 
het haven en kade 
gebied. 

Dit raadsmemo is geagendeerd voor een 
beeldvormende bespreking op verzoek van D66, 
mede namens ChristenUnie, VVD en PvdA.  
De keuze is van dien aard dat het de fractie 
raadzaam lijkt ook de opvattingen van de rest van 
de raad daar over te horen alvorens verdere 
keuzes gemaakt worden. Ook is de fractie 
benieuwd naar de onderbouwing van de door het 
college gemaakte keuze. Tot slot vraagt de fractie 
of de groei van vraag naar ligplaatsen in dit 
scenario ondervangen wordt. 
 
Het CDA informeert naar het onderzoek naar meer 
zandstrandjes in de buurt van het dorp. Ook vraagt 
de fractie aandacht voor leefbaarheid van het 
havengebied en of de verbinding tussen de oost- 
en westkade door het college wordt onderzocht. 
Gemeentebelangen vraagt of deze verbinding 
toegevoegd kan worden aan de vervolgstappen. 
Ook vraagt de fractie of bij de oostkade ook elektra 
wordt aangelegd.  
ChristenUnie vraagt of er een definitieve oplossing 
is voor het dichtslibben van de haven. Ook vraagt 
de fractie hoe de doelstellingen gemeten worden. 
De VVD vraagt of afsluiting van het havengebied 
wordt overwogen om overlast tegen te gaan.  
 
(Vervolg op volgende bladzijde.) 
 



 
4. Raadsmemo verkenning toekomst haven 

Dalfsen  

(Vervolg) 

Wethouder Ramerman licht toe dat er voor dit 
scenario is gekozen omdat er in de bestaande 
situatie nog ruimte is voor uitbreiding die aansluit 
bij de bestaande en toekomstige vraag. Het 
college gaat onderzoek doen naar een verbinding 
tussen de oost- en westkade. Zandstrandjes 
kennen beperkingen, omdat de Vecht geen 
zwemwater is. Leefbaarheid en duurzaamheid 
heeft de aandacht maar openbaarheid van de 
haven blijft het uitgangspunt. Het college gaat met 
het waterschap in gesprek over elektrificatie van 
de oostkade. Het scherp inzichtelijk krijgen van de 
opbrengsten van de haven is lastig. Het college 
gaat nog onderzoek doen om het dichtslibben 
tegen te gaan.  
 
Wethouder Ramerman zegt toe de raad te 
informeren over de opbrengsten van de 
bijeenkomst van 23 april met buurt en horeca. 
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
een voldoende beeld gekregen heeft en dat het 
onderwerp oordeelsvormend besproken kan 
worden in de raadscommissie van 13 mei.   
 

OVERIGE AGENDAPUNTEN 

5.  Besluitenlijsten 2 april 2024 Conform 

6. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 19:48 uur. 

 

Vastgesteld door de raadscommissie op 13 mei 2024. 

 
 
 
 
 
de commissievoorzitter,  de commissiegriffier, 
Anouk Zwakenberg  Gerald van Dijk 


